



Bestyrelsesmøde 2022- 6

Afholdt: D. 29. juni 2022 kl. 19.00-22.30

Lokale: Foreningslokalerne

Deltagere: Anne Johansen, Victor Lundhede Christensen, Bjørn Holm, Mia Molberg, Louise Steingrimur Bisbo

Afbud: Christian Niclas, Sune Jensen, Patrick Viggo Møller, Lars Meldahl

Referat

Dato: 1. juli 2022
Victor Lundhede

Side 1 af 5

1. Økonomi

Dette punkt er strøget fra det åbne referat

2. Indkøb

Ophørsudsalg ved Kelindas Verden

Der er i disse dage ophørsudsalg i Kelindas Verden. Vi har købt nålehylder, samt 3 "Lær at nålebinde" bøger som skal være i lokalerne.

Måtter til A Song of Ice and Fire

Vi har i april modtaget en mail hvor en række af de andre figurspillere ønsker, at der bliver købt 5 48" x 48" måtter til deres A Song of Ice and Fire sessioner. Måtterne vil evt. også kunne blive brugt til andre spil da de ikke er spil-specifikke.

Indkøbet er godkendt, og der vil yderligere blive lavet en mere effektiv opbevaring til alle figurmåtterne.

Indkøb til værkstedet

Følgende indkøbsforslag er blevet indsendt. Forslaget består generelt af småting til værkstedet, beskyttelsesudstyr, og en ny ladestation til vores batterier.

Ting:

- 3xMilwaukee Shockwave bitsæt 32 dele
- 1x36 stk Tuscher SORT. Milwaukee
- 3xTusch marker 4/pk ass. farver
- 3xHjelmadapter til visir
- 1xHellberg visir Safepolykarbonat m/anti-dug
- 1xHellberg visirholder Safe2
- 1xMilwaukee Multilader til 6 batterier
- 3xtommestok
- 2xMITSUTOMO - BÅNDMÅL 5 M X 19 MM
- 2xMITSUTOMO - BÅNDMÅL 3 M X 16 MM
- 1xLåseringstangssæt 4dele Knipex
- 1xZeiss linserensesæt
- 2xNitrile Gloves, Box of 100 M
- 2xNitrile Gloves, Box of 100 L
- 2xNitrile Gloves, Box of 100 xl
- 1xMilwaukee STØVSUGERPOSE FLEECE 5 Stk



- 2xMITSUTOMO - SKIVESORTIMENT 350 DELE
- 1xMITSUTOMO - MASKINSKRUESORTIMENT 700 DELE
- 2xMITSUTOMO - PANSKRUE 3,5X15 MM 200 STK.
- 1xMITSUTOMO - TX SKRUESORTIMENT 1700 DELE
- 1xNKT HÅNDVÆRKERSKRUE 3,5 X 30 MM 500 STK.
- 1xNKT HÅNDVÆRKERSKRUE 4,0 X 40 MM 500 STK
- 1xNKT HÅNDVÆRKERSKRUE 4,0 X 50 MM 350 STK
- 1xNKT HÅNDVÆRKERSKRUE 5,0 X 50 MM 300 STK

Alt er godkendt til indkøb.

NAS (Network-attached storage)

Der er blevet indsendt et nyt forslag til en NAS opbevaringsløsning:

- 1xSynology Disk Station DS920+ - NAS-server
- 3xSeagate Exos X16 14tb

De 3 Seagate Exos hardiske er godkendt, samt den NAS der ved et tidligere bestyrelsesmøde var stillet til forslag (ASUSTOR Drivestor 4 Pro NAS) Det tidligere forslag blev valgt grundet vi ikke ser offline ansigtsgodkendelse som noget vi vil betale ekstra for. Vi ser også det vil give en række nye problematikker.

3. Opsummering fra Bifrostsregionsmøde

Bifrost afholdte regionsmøde d. 13 juni.

Bifrost kunne fortælle følgende:

- Knudepunkt kommer til Danmark næste gang
- Dragon legion har været i Scotland og i Finland. Dette er et arrangement man kan sende folk afsted til.
- DUF lokalforeningspulje er ved at være tom for i år.
- DUF initiativstøtten kommer til at være nemmere at få fra nu af.
- Der er blevet ændret lidt ved kommunens udviklingspulje, da de har opsat en ny straks pulje. Her kan vi søge op til 5.000 kr., der er ingen egenbetaling, indeholder 100.000 kr. årligt, lavere krav end den almindelige pulje, åben for ansøgere over 25 år. Ansøgninger tages løbende, der er ingen frist. Tages af administrationen, ikke af hele udvalget.
- PUKK-pulje – Puljen til Ung Kunst og Kultur. Løvens hule for puljer. Kan søges for at få penge til at gøre en aktivitet billigere for deltagere. Ligger meget vægt på at budgettet skal være helt skarpt.
- Førstehjælpskurser på Lolland Falster. Vi kan kontakte Rene hvis vi vil have folk med. Dette kommer måske til at blive afholdt andre steder i landet også.
- Østerskov overvejer at lave en højskole.
- Der kommer måske en NGO-højskole som vil undervise og tilbyde kurser i foreningsarbejde.

4. FS

Der er fremgang i deltagertallet. I juli måned vil der være fotograf tilstede så der er blevet udsendt samtykke erklæringer.

Til september vil det nye regelsæt blive taget i brug.

Der er blevet fastlagt en fast procedure for hvad der skal sige til briefinggen ved spilstart og spilstop.

Der er blevet lavet en PR push for at få flere frivillige til FS. Frivilligsiden på Facebook har fået en make-over, navet er blevet ændret og der arbejdes på at få forældre ind i gruppen. Det virker også til, at nogle forældre virker interesserede i at hjælpe med FS.

Til juli spilgangen rykkes check-in til længere op ad grusstien så alle ikke står og blokerer for biler, samt det er tættere på spillet.

I den nærmeste fremtid kommer der et skilt fra kommunen op i Vestereng der skriver, at FS hører til her og at hundeejere skal have deres hunde i snor.

FS ønsker nogle lasercuttede skilte. Man kan evt. også lave læderlapper med QR koder til mobilepay.

5. Dukkeskub

Intet nyt

6. Lokalerne

Toiletter

Der mangler toiletpapir og vores lokalekontaktperson siger det ikke er noget kommunen betaler medmindre vi har det i en aftale. Vi har mundtligt fået at vide kommunen betaler for det. Vi skal alliere os med de andre foreninger i lokalerne og løse det.

Der er et udvalg i bygningen som skal kontaktes ift. toiletpapir. Evt. skal dem der gør rent, betale toiletpapir.

Rengøring

Vi skal gøre rent i lokalerne, og der er nu rengøringsmidler.

Vi laver en procedure hvor man får en gave for den måned man gør rent.

Vi har april, maj, juni.

7. Vedtægtsændringer

Har vi vedtægtsændringer, så skal vi have dem på banen til næste møde. Det foreslås, at vi hæver medlemskontingentet fra 500/600 kr. til 550/650 kr. Dette er bl.a. pga. at inflation stiger, priser stiger på mad, materialer, etc. Vi kommer også til at få lavere aktivitetsstøtte i fremtiden.

Vi præsenterer dette forslag til næste GF.

8. Toiletstatus

Er der nogen opdatering ift. radio4 og vores evige kamp for toiletter til FS?

Vi skal have samlet alle de mails vi har modtaget.



9. Arrangement pulje (Anne)

Rykket til næste møde

10. Børneattester

Der skal indhentes børneattest, da vi har medlemmer der overgår til at være arrangører. Der skal sende en PDF fra politiet til Bifrost.

11. Forum

Tager vi til Forum som forening igen i år?

Det er i Vejen som sidste år. 3 har meldt sig til at tage afsted. Vi prøver at sende udgiften til sport og fritid. Vi leder efter en sidste 4. deltager. Deadline er August.

12. TRoA fylder 33 år.

Da TRoA er vores venskabsforenings forening og de fylder 33 år, foreslås det, at vi giver dem en lille gave. Fødselsdagen er d. 13 August.

Et forslag er at lave en A2-plakat med billeder af glade TRoA spillere.

Et alternativ er at lave et kort på skind.

Vi beslutter, at vi vil lave et svineskind med begge foreningers logoer, noget tekst og noget grafik.

13. Ophørsudsalg ved Kelindas Verden

Der er ophørsudsalg så skal foreningen tage ned i butikken og købe rollespilsmåting såsom mønstre, træfader, skeer, props?

Hvis alle træskeer eller ler kander ikke bliver solgt, så vil vi måske købe dem til lavere pris.

14. Aarhus Festuge

Vi er blevet kontaktet af Aarhus Festuge som spørger, om vi vil komme og lave et arrangement der fremviser vores forening. Det er open call så er det noget vi skal sende et forslag ind til?

Vi har tidligere deltager hvor der blev opsat huse, bordbænke sæt, en bar hvor der blev solgt øl etc. Foregår d. 3 september med ansøgningsdeadline d. 6. juli.

Vi vil hellere prioritere dette over Forum. Hvis det er muligt vil vi gerne afholde et arrangement hvor vi sætter et middelaldertelt op, sælger øl, kommer i kostume og arrangerer små markslag.

15. Studiestartsmesse på August

Hvert år er der studiestartsmesse på Aarhus Universitet, så skal vi prøve at se om vi kan få en bod? Messen foregår d. 29 august - 31 august. At deltage vil give os en god mulighed for at fange nye unistuderende som er flyttet til byen, men det kræver noget forberedelse.

16. Nye sociale arrangementer status

Vi har tidligere skrevet om, at der skal laves nogle sociale arrangementer så hvad er status?



Julefrokost

Vi har kontaktet et sted som udlejer lokaler (Fikumdik) og anmodet om ledige tidspunkter. Alle weekender i januar og februar er ledige. De kontaktes igen for at høre om weekenderne i oktober. Når de har svaret oprettes en doodle hvor vi vælger en festdag. Der skrives til TRoA for at vi evt. ikke kommer til at ligge det oven i deres Halloween fest hvis det ender med at blive oktober.

Djurs Sommerland

Vi laver en foreningstur til Djurs Sommerland d. 24 juli. Vi vil leje trækvogn derude til 55kr til at transportere mad og drikke. Der skal bages kage. Folk betaler selv. Vi bestiller grillplads og tager pølser og brød med.

Kom og sælg dit gamle live grej marked?

Bliver ikke kigget nærmere på da vi har mange andre ting kørende.

Horsensmiddelalder marked

Der er Horsensmiddelalder marked d. 19-20 august og vi arrangerer en foreningstur.

17. Mails

NERF-udlejning

Vi har modtaget en mail om udlejning af NERF-guns og en anden om leje af våben.

Orker til reklamer

Vi er blevet kontaktet af Dentsu som spørger om de kan leje ork kostumer eller folk udklædt som orker til en reklame. De vil gerne betale.

18. Ny boks kode

- a. Lokalenøgle – 1627
- b. Værkstedsnøgle – ændres ikke

19. Evt.

Billeder til plakat

Alle bestyrelsesmedlemmer skal huske af sende et så de kan komme på vores nye bestyrelsesplakat.

Mødet blev hævet 22:37